

Экстренное заседание
Предварительной Ежегодной Конференции Юга России

Председательствующий епископ: Эдуард Хегай
Секретарь ЕК: Елена Урюпина

Повестка дня

1. Молитва на открытие конференции
2. Духовное размышление
3. Список делегатов и гостей, кворум.
4. Петиция.
5. Голосование
6. Завершающая молитва

ПРОТОКОЛ

1. Молитва на открытие конференции - Председатель Совета ЕК ЮР Ирина Митина
2. Духовное размышление - Евр. 12:1-5 – Епископ Эдуард Хегай
3. Список делегатов и гостей, кворум.

ДЕЛЕГАТЫ:

Присутствуют делегатов: 24

Отсутствуют делегатов: 0

РЕШЕНИЕ: Кворум есть

ГОСТИ: Елена Китаева – представитель Административного Совета ОМЦ Евразии
Катя Ким – ассистент епископа ОМЦ Евразии

4. Петиция

ПЕТИЦИЯ

Предварительная Ежегодная Конференция ОМЦ Юга России выходит из ОМЦ согласно параграфу 572 Книги Дисциплины.

Мы поручаем Кабинету Епископа (Епископ и старшие пасторы) и Административному Совету ОМЦ Евразии проработку дальнейших шагов по продвижению к автономному статусу всех четырёх Ежегодных Конференций ОМЦ Евразии и возможному присоединению к новой методистской деноминации.

Обсуждение – члены конференции высказывали свое мнение о важности соблюдать Библейские истины и придерживаться традиционных ценностей в отношении семьи и человеческой сексуальности и поддержали петицию о выходе из ОМЦ.

5. Голосование

Голосовали: «ЗА» - 21

«ПРОТИВ» - 0

«ВОЗДЕРЖАЛИСЬ» - 3

РЕШЕНИЕ: Большинством голосов Петиция принята

6. Завершающая молитва.

Секретарь ЕКЮР

Урюпина

Елена Урюпина

Епископ

Эдуард Хегай

ЭДУАРД ХЕГАЙ

An emergency session
of the South Russia Provisional Annual Conference

Presiding bishop: Eduard Khegay
Secretary: Yelena Uryupina

Agenda

1. Opening prayer.
2. Devotion.
3. Call of the roll of the conference members. quorum. Guests.
4. Petition.
5. Voting.
6. Closing prayer.

Minutes

1. Opening prayer – the chair of the Annual Conference Council Irina Mitina
2. Devotion - Hebrews 12:1-5 – Bishop Eduard Khegay
3. Call of the roll of the conference members, quorum. Guests.

Present – 24 members

Absent – 0

There is a quorum

Guests: Elena Kitayeva – a representative of the Administrative Council of the Eurasia UMC
Katya Kim – the bishop’s assistant

4. Petition

The South Russia Provisional Annual Conference of UMC disaffiliates the United Methodist Church according to paragraph 572 of the Book of Discipline.

We commission the Cabinet (Bishop and district superintendents) and Administrative Council of the Eurasia UMC to work out further steps towards disaffiliation and autonomous status of all four Annual Conferences of the Eurasia UMC and possible affiliation with a new Methodist denomination.

Discussion – the conference members expressed their opinion on the importance of observing Biblical truths and adherence to traditional values regarding the family and human sexuality and supported the petition to withdraw from the UMC.

5. Voting

Voted: "FOR" - 21

"AGAINST" - 0

"ABSTAINED" – 3

Petition accepted by majority vote

6. Closing prayer.

Secretary Yelena Uryupina Yelena Uryupina

Bishop Eduard Khegay Eduard Khegay